
 

   3פרוטוקול ועדת כספים 

 3/5/2024ישיבה מתאריך 

 נוכחים:

 משה מכלין שרון עזרן 

 יצחק יצחק  רועי מימון 

 אלי אטון ראובן קפלן 

 אברהם קטרי יובל אשוש
 

 תמיכה לעמותות  .1

 ת לעמותו כלין מבקש לבצע מרכז רווח והפסד משה מ

 שכר אבות בית באולמות ספורט  .2

ת אבי הבית  משה מבקש לבדוק וליצור אופטימיזציה בעבוד  –  בית באולמות ספורטאבי   - בדיקת שכר

 באולמות הספורט 

 העלאת ארנונת עסקים  .3

הוחלט שיש  לאחר דיון מפורט,    2025או  2024שרון העלה בדיון האם להעלות את ארנונת העסקים ב

 ,. 2024צורך להעלות את הארנונה, כבר בשנת 

יהיו מעודכנים עם תוספת   2025רנונה על מנת שתעריפים בשנת חושב לעלות את הא – אבי קטרי 

 הארנונה. 

 , אומדן אחוז הגביה מתוספת הארנונה. אלש"ח   600-בוצע רישום בסעיף הכנ' ארנונה ב

 מבקש להוסיף סעיף הוצאה של השקעה באזורי תעשייה.  -קפלן  ראובן  

 קולות קוראים  .4

 לקולות קוראים ברווחה לשוויון חברתי ועדת הכספים תבצע בדיקה עם האחראי  

 עלויות הביטוח צד ג לאילון גבוהות ניתן להפחית בשנה הבאה  – ראובן קפלן  .5
ביקש מראובן לבדוק אפשרות לבטל את אשראי התשלומים שדורשים ביטוח איילון    -שרון 

 אלף ₪.  60בסך של 

 

 פרויקט פאנלים סולאריים  .6

צע בדיקה עם החברה שבנתה את הפאנלים הסולאריים  בישיבת צוות קיבלנו החלטה לב - אלי אטון

 . להמשיך לבצע את הפרוייקט על מחצית נוספת בקריית חינוך דרור   -על גגות מוסדות החינוך 

 

דיון וועדת הכספים הסתיים בהחלטה לאשר את תקציב המועצה ולהביאו בפני הנהלת המועצה  

 ומליאה. 

 

 

 


